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Úvod 
Mimoriadna služba Williama Branhama bola odpoveďou

Svätého Ducha na proroctvá Písma v Malachiášovi 4:5,6, Lukášovi
17:30 a Zjavení 10:7. Táto celosvetová služba bola vrcholom mnohých
biblických proroctiev a pokračovaním práce Božej skrze Jeho Ducha v
tomto konečnom čase. Písmo hovorí, že táto služba pripraví ľudí pre
Druhý Príchod Ježiša Krista. Našou modlitbou je, aby Boh toto Slovo
urobil životom v Tvojom srdci, keď budeš s modlitbou čítať toto
posolstvo.

Preklad anglického originálu je urobený len s takými
nevyhnutnými zásahmi do textu, ktoré vyžaduje preklad hovoreného
slova do tlače, so snahou zachovať ráz prostého spôsobu vyjadrovania.

Hoci bolo pre presnosť prekladu vynaložené všetko úsilie,
napriek tomu je za najvernejšiu formu záznamu považovaný audio
záznam v anglickom jazyku.

Viac ako 1100 kázní je dostupných v mnohých jazykoch.
Táto kázeň sa smie kopírovať a rozširovať, pokiaľ je text

predstavený neskrátene, bezo zmien, a pokiaľ je distribuovaný zdarma.

Viac informácií nájdete na stránke:

www.vecerne-svetlo.sk
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* * * * * * *

--- Brožúra nie je na predaj ---

V slovenskom jazyku vydané v decembri 2015.
Text je verným opisom a prekladom zvukového záznamu. 
Ponúkame biblické materiály – knihy, brožúry, CD, DVD. 

Zásielky sú bezplatné. 

Kontakt:
email: info@vecerne-svetlo.sk

tel.: +421(0)911 178 730

Ďalšie informácie nájdete na stránke
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Božstvo Ježiša Krista
(THE DEITY OF JESUS CHRIST)

Toto posolstvo kázal brat William M. Branham v nedeľu ráno 25.12.1949 v Jeffersonville, IN

1 Brat Graham, ďakujem ti. Dobré ráno každému a „Veselé
Vianoce všetkým vám.“ Sme tak šťastní, že dnes ráno môžeme byť
znovu späť tu v modlitebni, aby sme boli s touto milou, malou skupinou.

Brat Graham a ja sme práve ohľadom niečoho diskutovali. On
povedal, „Brat Bill, máš dnes ráno niečo na srdci?“ 

Povedal som, „Len Krista.“ Amen. To je všetko. Vždy to máme.
A tak to je pre nás spoločné, že máme Jeho.
4 Včera neskoro som prišiel z Dallas, kde sme mali jedno z
najnádhernejších zhromaždení. A tá vec, za ktorú sme sa modlili, sa
čoskoro ide stať. Práve teraz je to už v chode, a to je celonárodné
prebudenie. Všetci kazatelia včera alebo za tých posledných pár dní,
ktorí mali na to dostatočné možnosti ako kazatelia s bohoslužbami,
stretli sme sa spolu v Dallase na tejto konferencii. A bolo tam nejakých
pätnásť, osemnásť kazateľov, ktorí majú službu, ktorá ide asi ku okolo
tri až päť, pätnásť tisíc, možno dvadsať tisíc ľudí: Raymond T. Richey,
napríklad, a Bosworth a Oral Roberts a Jackson a všetcí tí bratia.

Brat Jackson, raz večer mal na svojom zhromaždení päťsto
ľudí, ktorí na jeden krát prijali Ducha Svätého, tak to je jednoducho
ohromné.  
6 A my sme sa všetci včera stretli, minule, a pracovali sme na
pláne na ten rok, že veríme, že Boh je tu, aby vykonal prácu a zatriasol
svetom tak, ako to ešte nikdy nebolo. Verím, priatelia, že vchádzame do
niečoho ohromného. A títo kazatelia, ktorí budú mať pravdepodobne
toto ďalšie leto každý večer, ak to Pán dovolí, každý večer bude aspoň
niekde, bude pätnásť alebo šestnásť, možno viac ako to, veľkých
stanov, ktoré budu postavené, ktoré dokážu pojať osem až desať tisíc
ľudí po celých Spojených štátov v tom istom čase.

Ó, my teraz musíme mať prebudenie. Už je to v behu, stovky a
stovky prijímajú krst Duchom Svätým, prichádzajú teraz do kráľovstva
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Božieho. To nie je niečo, na čo sa tešíme a vyhliadame to o niečo
neskôr, ale je to už teraz. Boh to robí teraz.
8 [Brat Snelling prosí brata Branhama o mikrofón. – pozn.prekl.]
Áno, ja... Áno, brat Graham. To je tá vec, ktorú vždy... Dobre. Viete,
brat Graham a ja veľmi dobre spolupracujeme. On je vysoký a ja nízky.
Tak ja... [Brat Snelling hovorí, „On oberá to nízke ovocie a ja oberám
všetko to vysoké ovocie.“ Brat Branham a zhromaždenie sa smejú. –
pozn.prekl.] Niekedy ho potrebujem, aby niektoré striasol dolu, aby to
popadalo... [Prázdne miesto na páske. – pozn.prekl.]

Ďakujem ti, brat Graham, stále som nepochopil... oheň.
Chceme to mať na oltári, že? Amen. Ó, hádam...

Minule, keď sme sedeli a boli tu tisíce a všetci tlieskali rukami a
chválili Boha, mali sme jednoducho slávny čas, potom sme mali na
oltári oheň.
10 A sme šťastní, že môžeme na toto nadchádzajúce leto oznámiť
prebudenecké zhromaždenia...

No, ja tu budem s cirkvou a bratom Grahamom a s vami
všetkými na ďalších osem alebo desať dní, hádam, pokiaľ viem, chcem
byť na každom zhromaždení, na ktorom len budem môcť. Potom som...

Odtiaľ potom odchádzame do Houston, Texas, v aréne. Majú
tam krásnu budovu, je tam miesto pre sedemnásť tisíc ľudí a
očakávame tam veľkolepý čas. 
13 Snažil som sa tam mať pre nás všetkých modlitebný rad, ale
nedokázali sme to, jeden kazateľ bol na jednom mieste a druhý v
modlitebnom rade, ale, ó, to tak nefungovalo a tak brat Jaggers musel
ísť vpred.

A poviem ešte jednu vec, ktorú chcem oznámiť. Brat Jaggers sa
postavil a zaujal postoj tak, ako sme to urobili my v Calgary. On...
Misionárski baptisti a Baptisti slobodnej vôle a všetci (Viete, Texas je
plný baptistov), oni sa za neho postavili, ale tí ortodoxní baptisti povstali
proti tomu programu. A, ó, ako tam proti nemu písali v novinách a
všade. No, oni mu napísali biblické otázky a on im odpovedal späť. A
oni dostali... Potom, ako nemali žiaden dôkaz, potom nejaká skupina,
ktorá mala politický postoj, no, to nechcela do tých novín dať. Tak brat
Jaggers, zvo la l i sme tam zhromaždenie a sedemdesiat
spolupracujúcich kazateľov mesta sa spolu zišlo a urobili sme z toho
kópiu a povedali, „Je toto sloboda prejavu? Je toto sloboda tlače?“ A
rozposlali sme to. A tie noviny na ďalšie ráno stratili desaťtisíc svojich
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Ó, ako Ho dnes ráno milujeme. Nech by dnes ráno každý
kresťan rýchlo videl to videnie, Pane. Tá hodina sa oneskorieva a ja sa
modlím, aby si im dal vidieť to videnie a aby sa uchopili dnes života a
žili naveky, lebo to prosíme v Ježišovom Mene. Amen.
146 Milujete jeden druhého? [Zhromaždenie hovorí, „Amen.“ –
pozn.prekl.] Obráťte sa a potraste si jeden s druhým ruky a povedzte,
„Nech ťa Boh žehná. Nech je Kristus s tebou.“ Namiesto, „Veselé
Vianoce,“ povedzte, „Kristus nech je s tebou,“ ako sa obraciate. No,
ešte neodchádzajte, len sa obráťte a povedzte, „Kristus nech je s
tebou.“ Kristus nech je s vami.

Všetci len teraz na chvíľu.

Všetko Tebe, môj Požehnaný Spasiteľu,

Všetko Ti vydávam.

No, myslel som si, že už je po dvanástej. To je po jedenástej.
Myslel som si, že je dvadsať minút po dvanástej. Len... [Nejaká sestra
hovorí, „Zostaňme ešte hodinu.“– pozn.prekl.] Čo to? Amen.
148 Každý miluje Pána? Povedzte, „Chvála Pánovi.“ [Zhromaždenie
hovorí, „Chvála Pánovi.“ – pozn.prekl.] Majme len teraz také krátke,
možno tri alebo štyri slová svedectva. Niečo ako, „Milujem Ježiša.“
Nepovedzme viac ako to. [Niekto hovorí, „Milujem Ježiša.“ –
pozn.prekl.] To je pravda. Niekto ďalší. [Mnohí hovoria, „Milujem
Ježiša.“– pozn.prekl.] Sláva Bohu. [Mnohí hovoria, „Milujem Ježiša.“ –
pozn.prekl.] Milujem Ho, milujem Ho. Ó, Ježišu.

Ježišu, Spasiteľu, preveď ma

cez búrlivé more života,

keď sa predo mnou valia neznáme vlny,

skaly úkrytu a... 

ukáž mi cestu a nasmeruj ma...

***



24                                          kázané 25.12.1949 v Jeffersonville, IN  

Vydávam Ti, (Vydávam ti všetko, všetky svoje zvyky, všetky
svoje cesty)...

Vydávam Ti, (Vydávam všetko)

Všetko Tebe, môj Požehnaný Spasiteľu,

Všetko Ti vydávam.

Skutočne to tak myslíte? 

Vydávam, (Vydávam všetko),

Vydávam, (Vydávam všetko),

Všetko Tebe, môj Požehnaný Spasiteľu, 

Vydávam Ti všetko.
142 Ó, Otče, maj milosť, tak veľmi Ťa milujeme, Pane. V niektorom
z týchto dní zatrúbi trúba. Ja môžem byť niekde na poli. Pane, ja budem
potom rozmýšľať o cirkvi. Keď začnú duť vetry, svet sa začne potácať,
niektorí povedia, „Čo sa deje?“ Obloha sa začervená; hodina súdu je na
blízku. Pomyslím si, „Ó, kde je brat Graham. Kde sú všetci z nich
doma?“ Ale, Otče, potom po chvíli budeme počuť zvuk ako nikdy
predtým, trúbu, ako Anjel zatrúbi na trúbu. Ó, Bože, tí, ktorí vstúpili do
tých komôr smrti, povstanú. Aké výkriky zaznejú, „Čo sa deje so
svetom? Nedokážeme pevne stáť, lebo ona sa trasie.“ Potom budeme
spolu vychvátení, aby sme Ťa stretli v povetrí.
143 Ó, Otče, ak ku nám príde smrť predtým, ako príde ten čas a …
Mám na mysli tú prirodzenú smrť tejto zeme, oddelenie tu, nech
môžeme vstúpiť do tých komnát so šľachetnou vierou, odiati do rúcha
Krista okolo seba, s Duchom Svätým. Niekedy tam musíme prísť, Otče.
A ja si uvedomujem, že aj ja musím kráčať po tej línii. Je to rovno tam
niekde predo mnou, tá hodina, kedy ja vstúpim do tej komory smrti. Keď
budem počuť čítaný svoj rozsudok, ja nechcem ísť ako zbabelec. Ja
chcem ísť tak, ako si Ty išiel, Pane. Nie, snažiť sa obaliť sa tým starým
rúchom, ale obaliť sa rúchom Krista, Duchom Svätým okolo seba, ako
to urobil Pavol, a povedal, „Smrť, kde je tvoj osteň, hrob, kde je tvoje
víťazstvo.“ Vstúpiť do tej temnej komory medzi tých, ktorí sú mŕtvi, a
počúvať potom Jeho hlas Archanjela, ktorý zazneje, a my budeme
vyvolaní spomedzi mŕtvych, aby sme znovu stretli svojich milovaných.

Ó, Pane, ak to v živote minieme, život potom pre nás ničím nie
je; zlyhali sme. Ale ak nájdeme Toho, ktorý je vzácny v našich srdciach,
potom sme našli ten celý zámer Boží.
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predplatiteľov. A oni prišli, nariekali, prišli na kolenách a povedali,
„Zverejníme to v novinách, len slobodne, nemusíte nám vôbec nič
zaplatiť.“  
16 Ó, brat. Počúvajte, vy, cirkev. Raz sme žili dolu pri železničnej
trati, už tam viac nebývame. Bývame teraz na ulici Haleluja. Tak veru.
Prichádzajú milióny. Zvyklo to byť, že nás bolo len pár stoviek, ale teraz
to prichádza do miliónov, do miliónov. A sme spolu zjednotení, sme tou
najmocnejšou cirkvou, čo sa týka počtu v Spojených štátoch (To je
pravda), ó, možno i na svete. Len v samotnom minulom roku sme mali
milión a pol obrátených. Pomyslite na to. Milión a pol obrátených medzi
ľudí plného Evanjelia, a to je len približné všeobecné číslo z minulého
roku. Ó, pribúda nás.
17 A tieto malé noviny a tie veci, ktoré povedali, oni by nehovorili o
katolíckych ľuďoch, oni sa ich boja. Vidíte, oni sa to báli urobiť. Ale nás
do počtu teraz veľmi pribúda. Máme právo. Nárokujme si naše Bohom
dané právo. To je pravda. Tak, ideme tento rok vpred a s Bohom, aby
bol našou pomocou a naším štítom, aby sme zvolali... Snažili sa urobiť
to najlepšie, aby sme mali prebudenie. Tak ja... [Niekto hovorí k bratovi
Branhamovi. – pozn.prekl.] Ó, tu hore? Vy všetci mi musíte povedať,
kedy treba zastaviť. Rovno tu hore. Rovno tu. V poriadku. Môžem
odtiaľto vyjsť a pozrieť sa dozadu.
19  A je to tak dobré, koľkí sa cítite dobre kvôli Vianociam?
Povedzte, „Amen.“ [Zhromaždenie hovorí, „Amen.“ – pozn.prekl.] Ó,
toto je čas radovania sa. Čas, keď sa môžeme všetci spolu zísť a
uctievať Krista.

A ja nemám, nemám teraz žiadne posolstvo, vôbec nič. Len
som tu otvoril svoju Bibliu, zatiaľ čo ste tu hovorili. Otvoril som si to tu a
povedal som, „Kde je narodenie Krista?“ Takmer každý teraz o tom
hovorí, tak to budem musieť trochu prečítať a potom nájdeme niečo a
budeme sa len potácať v Duchu Pánovom a niečo vyzdvihneme.    

Tak na začiatok začnime v Lukášovi, v prvej kapitole Lukáša.
To je počiatok narodenia Krista. A prečítame tu niečo a len z toho
budeme vyučovať niečo zo Slova, ak budeme môcť. Nevieme, čo Pán
pre nás urobí, tak len dôverujeme, že On nám dá veľké požehnanie.
22 Počul som vaše vysielanie, bolo to pekné. Len ďalej pokračujte,
pokračujte, kážte Slovo.

Práve som tu hovoril bratovi Grahamovi, „Ak bol kedy čas, že
kresťania potrebovali jeden druhého, tak je to práve teraz, práve teraz.“
Čokoľvek robíte, zložte na bok všetko, pretože verím skrze milosť
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Božiu... Budem o tom za pár minút trochu hovoriť, o tom, ako práve
teraz potrebujeme jeden druhého.

Veľké... Verím, že čelíme... Počúvate ma? [Zhromaždenie
hovorí, „Amen.“ – pozn.prekl.] V poriadku. Čelíme teraz, dívame sa na
najväčšiu drámu, ktorá bola kedy predstavená v celej ľudskej histórii,
odohráva sa to rovno pred nami. To veľké pole sveta tu a tá dráma,
ktorá ide byť odohraná práve teraz, je to zarážajúce, keď sa
poobzeráme po celom svete a vidíme, ako sa tá vec spolu pohybuje
vpred. Ó, jednoducho sa niečo chystá stať, priateľu. Toto, o čom sme
hovorili a rozprávali sme o tom, je rovno teraz tu. Už sa to rozpočalo
všade, prelamuje sa to.  
25 Je jeden veľký obraz, ktorý by som vám chcel dnes ráno
vykresliť. Vidím vonku na poli baránka, ako sa pasie. Ten maličký sa
stava nervóznym, len sa niečomu diví. Pozrite sa tam za tie trstiny za
ním, vidím, ako sa tam prešmykuje lev, tak kradmo, a udiera svojím
chvostom o zem a pripravuje sa na svoje nohy na skok.

To je cirkev tam vonku na poli. Temnosť komunizmu sa vytláča
všade na svet a uzatvára ho ako veľký tieň.

A toto je zákon kontrastu. Keď si vezmete, napríklad predtým,
ako sa rozvidnie deň, vždy je vtedy najtemnejšie, pretože deň sa
prelamuje, vytláča temnosť. Je to zákon kontrastu (Vidíte?), stáva sa to
najtemnejším práve predtým, ako sa prelomí deň. 
28 A my sme teraz v tej istej veci. Je skrátka najtemnejšie pred
dňom, veľké tiene temnosti sa vtláčajú, aby sa to naplnilo, ohľadom
človeka hriechu. Všimli ste si, že práve v tomto vianočnom čase, všetky
komunistické krajiny namiesto toho, aby zobrazovali Krista v maštali,
oni rozposielajú knižky Stalina so Stalinovou fotkou na obálke, ten
človek, ktorý sa protiví všetkému a ponad všetko, čo sa nazýva Boh, a
tak ďalej, a zaberá veľkú časť sveta do svojich pazúrov. A potom ďalšia
vec a všetky tieto veci, to je na to, aby sa naplnili Písma.
29 A potom znovu, chcem, aby ste si všimli ďalšiu vec, ktorá sa
vypĺňa. Títo ľudia, ktorí sú formálnymi v týchto formálnych cirkvách, oni
proti tomu hnutiu povstávajú. A Biblia hovorí, „Budú mať formu
pobožnosti, ale budú zapierať jej moc, od takých sa odvráť.“ A oni
zaujímajú svoje stanovisko. Komunizmus zaujíma svoje stanovisko.
Chvála Bohu, Duch Svätý zaujíma svoje stanovisko. Áno. „Keď
nepriateľ prichádza ako povodeň, potom Ja pozdvihnem proti tomu
prápor.“ To je pravda. A cirkev zaujala svoje stanovisko, mám na mysli
cirkev Ducha Svätého.
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triedy ľudí a išla s odlišnou vysokou triedou ľudí. A niečím ju zasiahla
smrť. Dostala infarkt. Všetok jej tréning jej nič nepomohol; ona išla
niekam inam. Akým smerom ideš dnes ráno ty? Ku čomu sa ty
trénuješ? Je mi jedno, do akých druhov skupín života patríš, odídeš v
jednom z týchto dní, späť do večnosti. A bez Krista, bez Ducha
Svätého, tvoja duša je stratená. Pamätaj na to.
135 Nemôžeš byť spasený, jedine skrze prijatie Krista, skrze Ducha
Svätého. Ak je On v tebe, On je mocou Božou. Ži skrze to. On je
Bohom v tebe. Biblia hovorí a my ďakujeme Bohu... On je na mne, ó,
Bože. A Ježiš povedal...

Ten farizej odpovedal, „Ty sa robíš Bohom.“

On povedal, „Či nie je napísané vo vašom zákone, 'Vy ste
Bohovia?'“

O n r a z učinil Mojžiša bohom pre faraóna. A On teba učinil
bohom pre ľudí. To je pravda. A vy ste dnes ráno písanými epištolami
Božími. Vaše životy sú z Boha a dokonca nie sú zo Svätého Ducha.

Pozrite sem, priatelia, nech vás to neminie. Nenechajte to len
prejsť ako niečo malé tajomné... Urobíte to?
138 Otče, prichádzame v toto ráno ako Tvoje pokorné deti.
Uvedomujem si, že žijeme v poslednej hodine v čase zakončenia a
niečo sa môže každú chvíľu stať. Muži, ženy, chlapci alebo dievčatá tu,
ktorí sú bez Boha, ja sa modlím k Tebe, Otče, aby si bol milostivý.
Modlím sa k Tebe, aby si bol milosrdný tým, ktorí Ťa prijali a teraz si
uvedomujú, že Ty si blízko v ich srdciach. Uvedomujúc si tie malé veci
sveta skrze starosti... Modlím sa, Bože, aby každý jeden z nich bol dnes
ráno skutočne zasvätený Tebe pre tie dni, ktoré majú prísť, a ako dlho
ešte budeme čakať pred Tvojim príchodom. Veríme, že je to teraz
rovno na blízku. A po chvíli sa oni budú snažiť byť spasení...

Rozmýšľam o tých mladých ľuďoch ten večer dolu pri oltári, ako
sa snažili byť spasení, ale prekročili tú líniu; nebolo pre nich už žiadne
vykúpenie. Boli preč, nemohli byť spasení.

Otče, ja sa len modlím, aby si ich požehnal každého jedného,
zatiaľ čo je čas pre spasenie, aby to dnes prijali. Lebo to prosíme v
Mene Ježiša Krista. Amen.
141 Povstaňme. Koľkí Ho milujete z celého svojho srdca? Či sa
nechcete dostať len trochu bližšie k Nemu, milovať Ho len o trochu viac.
Zaspievajme, „Vydávam Ti všetko,“ ako dvíhame dnes ráno svoje ruky
k Nemu. Urobíte to? Daj nám tóninu, sestra.
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On nežne volá dnes.
129 Počúvajte. Otec je tu a chce ťa spasiť, ak si nespasený... Ale
počúvajte, priatelia, chcem pre vás dnes ráno niečo urobiť, zatiaľ čo tu
stojíte. Chcem, aby ste mali svoje oči zavreté; chcem, aby ste zatiahli
záves a pozreli sa niekam inam. Ideme dnes ráno urobiť jednu
návštevu... veľmi silné. Idem teraz zatiahnuť záves len pre týchto, ktorí
tu sedia v tejto modlitebni, pre mladých a starých a všetkých.

Idem dnes ráno na chvíľu nahliadnuť do portálov pekla. Oni tam
dolu vedia, že tu hore je vianočný čas. Oni vedia, čo urobili cez ten
vianočný čas. Niektorí pili, nektorí pobehovali, niektorí išli do cirkvi,
niektorí sa vysmievali a robili si žarty. Čo ak by ich chatrné kosti, tá
stavba, sa mohla dnes ráno vrátiť do tejto cirkvi cez tieto dvere? Vieš,
na ďalšie Vianoce tam môžeš byť ty. Môžeš tam byť o rok na ďalšie
Vianoce.

No, pamätajte, že my máme do činenia s ľudskými dušami;
máme do činenia s duchovnými vecami. A každý jeden z nás sa musí v
deň súdu zodpovedať. Ja môžem byť len úprimný. Ja môžem povedať
len to, že ak si dnes ráno neprijal Krista, On stojí pri otvorených dverách
tvojho srdca...
131 A vy, ktorí máte Ducha Svätého, pamätajte, vy budete súdení
skrze to, čo ste s tým urobili. Vy ste mohli prijať Krista skrze Ducha
Svätého, ale budete odsúdení; každý človek je súdený podľa skutkov,
ktoré vykonal vo svojom tele. Potom, ako prijímate Svätého Ducha, čo
ste s tým urobili? Rozprávali ste o svojom susedovi? Urobili ste zlé
veci? Ak áno, pamätajte, ja by som začal život nanovo, rovno teraz.
Povedzte, „Pane Ježišu, dnes, od teraz a ďalej ja budem tým, čím ma
Ty chceš mať. Uvedomujem si, že tá nesmrteľná časť Boha, Duch Boží
žije v mojom tele. A ak som sa mýlil, odpusť mi teraz. Chcem, chcem,
aby... Ó, chcem byť lepší.“ Koľkí sú tu dnes ráno, ktorí by radi zodvihli
svoju ruku a ukázali... Povedzte, „Chcem dnes začať znova, brat
Branham.“ Nech ťa Boh žehná. Ja mám svoju ruku tiež hore; viete, ja
chcem začať odznova. Chcem pre Neho urobiť na ďalší rok viac. Či
sedíte?...
133 Jeden z najsmutnejších príbehov, aký som kedy počul, bolo
jedného večera... Jedna mladá pani, veľmi pekná mladá pani. Ona žila
v peknom dome a hovoril som jej o Kristovi. Jej otec povedal, „Hanbím
sa za ňu, reverend.“ Čo sa týka spoločnosti, ona sa išla stretnúť s tou
triedou ľudí, pretože ona... No, pamätajte, byť tak opovrhnutá, ona sa
nedokázala vidieť s tým človekom, ktorý bol nazvaný, „Blázon.“ A ona
mala to najlepšie vzdelanie. A ona sa dostala cez všetky tie spoločnosti,
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No, tak to je všetko to, o čo sa zaujímam, priatelia, keď som tu.
Tam vonku sa modlím za chorých. Ale tu sa zaujímam o jednu vec, a to
je Božia znovuzrodená cirkev. To je pravda. To je to, o čo sa jednako
zaujímam. Nezaujímam sa o interné smernice a diakonov, a tak ďalej, a
podobne, alebo nariadeniami cirkvi. Zaujímam sa o krst Duchom
Svätým na cirkvi pre tento deň, v ktorom žijeme. To je tá fundamentálna
časť, a to je to, čo vyhliadame.

Krátko sa pomodlime.
33 Nebeský Otče, pohybuj sa dnes ráno v našom strede. Udeľ to,
Pane, a nech Duch Boží prevezme kontrolu nad touto bohoslužbou.
Požehnaj tu tú prácu, Pane. Požehnaj nášho brata, brata Grahama.
Bože, daj mu dnes večer slová múdrosti pri tom rádiovom vysielaní,
nech by bol schopný otriasť ľudí kázaním Slova. Udeľ to, Pane, a nech
hriešnici nariekajú, nech si kľaknú vo svojich izbách a odovzdajú svoje
srdcia Kristovi. Ak sú tu dnes ráno nejakí neveriaci alebo niekto, kto
ešte neprijal Krista, nech takisto prídu.

A teraz rozpočni prebudenie v našich srdciach, srdciach ľudí
dnes ráno, Pane. Nech by bol toto čas obnovovania a čas, keď bude
Duch obnovený. A, ó, Otče, takto sa za to modlíme. Príď a vezmi nás
za ruku, každého jedného z nás, a preveď nás v tomto pruhu. Ukáž
nám tento veľký obraz, ktorý je tu predstavený, zjavujúc Tvoje
tajomstvá do sŕdc svätých dnes ráno, aby sme mohli vidieť, čo je to tu
rovno pred nami. A ako potom ideme dolu, Pane, v tej zbroji Božej, že
môžeme ísť ako šľachetní vojaci čeliť nepriateľovi. Ale ako mu môžeme
čeliť, ak nepoznáme jeho taktiky? A pomôž nám dnes ráno porozumieť
a ukáž nám tam jeho územia, aby sme tak vedeli, kde sa s ním máme
stretnúť. Lebo to prosíme v Ježišovom mene. Amen.
35 Otvorme si druhú kapitolu, prečítajme toto.

A stalo sa v tých dňoch, že vyšiel rozkaz od cisára
Augusta, aby bol popísaný celý svet.

(Tento prvý popis sa udial vtedy, keď bol Cyrenius
vladárom nad Sýriou).

A išli všetci, aby sa zapísali, každý do svojho vlastného
mesta.

A tak odišiel aj Jozef od Galilee z mesta Nazareta hore do
Judska, do mesta Dávidovho, ktoré sa volá Betlehem,
pretože bol z domu a z čeľade Dávidovej,
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aby sa zapísal s Máriou, sebe zasnúbenou manželkou
tehotnou.

A stalo sa, keď tam boli, že sa naplnili dni, aby porodila.

A porodila svojho prvorodeného syna a zavinula ho do
plienok a uložila ho v jasliach, pretože nemali miesta v
uchýlišti.

36 Tak, ako pozadie, kým sa dostaneme do tej časti toho, chcel by
som dnes ráno toto použiť. A každý jeden z vás, dovoľte len sami sebe
byť v Duchu Pánovom.

Dnes je na celom svete oslavované narodenie Ježiša, pričom
vieme, že je to len tradícia. Ježiš sa nenarodil v žiadnom decembri,
piateho, alebo nič také, alebo dvadsiateho piateho decembra. Vieme,
že je to nemožné. Kopce v Judei boli v tom čase plné snehu, tak ako by
to mohlo byť? Ježiš sa podľa bežnej astrológie, a tak ďalej, a podľa nich
všetkých sa narodil prvého, okolo prvého apríla, tak to bolo v čase jari.
Ale tento deň, to je v poriadku. On je len určený, aby bola uctená
pamiatka Jeho príchodu na svet.
38 Jeden z najväčších darov, ktorý Boh kedy dal na svet, bol Ježiš
Kristus. Vieme to. A chcem dnes ráno hovoriť o Jeho Božstve, kým On
je. Tak mnohí Ho majú ako malé nemluvňa ležiace tam v kolíske, a tak
ďalej. Ale to bol iba jeden z tých obrazov, iba jedno z toho, čo
predstavilo tú drámu, aby to vyvrcholilo do niečoho, čím On skutočne je,
do Jeho Božstva.

A On povedal v Písme ohľadne Jeho príchodu, bolo o tom
hovorené už odo dní Jána. A rovno až tam späť, dokonca v Genesis, to
bolo prorokované, že to semeno ženy rozdrtí hadovi hlavu, to bolo
zasľúbenie tohoto dieťaťa, Krista Ježiša. A On bol tam všade vo
všetkých prorokoch, takmer každý prorok, ktorý kedy napísal Bibliu,
hovoril o Jeho prvom a druhom príchode, kedy On príde na svet.
40 Ježiš prichádza trikrát. On prišiel prvýkrát, aby vykúpil Svoju
cirkev. Prichádza druhýkrát, aby prijal Svoju cirkev. Prichádza tretíkrát,
s o Svojou cirkvou. Všetko v Biblii putuje v trojiciach, v trojkách, ale
všetko v jednom Kristovi. On... Pamätajte, po prvýkrát, aby vykúpil
Svoju cirkev, po druhýkrát, aby prijal Svoju cirkev, tretíkrát so Svojou
cirkvou, ako kráľ a kráľovná. 

Ale v Jeho prvom príchode, o ktorom budeme teraz trochu
hovoriť, a o Jeho prítomnosti tu. A potom o Jeho druhom príchode a
Jeho, a potom ten tretíkrát, ak bude Pán chcieť. 
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povedal, Duch, ktorý k nám hovorí v tých posledných dňoch. A my sme
tu dnes v tom dni. 
125 Tu stojí naša malá cirkev, Pane, mužovia a ženy, ktorí, verím,
že Ťa milujú. A modlím sa, Bože, aby Ten Duch, ktorý tak naplnil srdcia
ich mnohých, pred mnohými dňami, aby teraz stúpil hlbšie a viac. Nech
zložia každú zlosť, každý svár, všetko, čo nie je ako Ty. A nech sa
pohnú dnes, nie do maštale, ale na Golgotu, a nie tak veľmi na Golgotu,
ale ku Kristovi, nádeji slávy, to Božstvo Boha, tá Velebnosť Boha, moc
Boha, ktorá je teraz v našich srdciach a ktorá sa snaží vytiahnuť nás
von z vecí sveta, aby nás jedného dňa mohol vziať z tejto zeme do
lepšej zeme. Bože, udeľ to dnes. Počuj modlitbu tvojho sluhu a hovor k
ľuďom.

Ak je tu nejaká stratená duša, niekto bez Ducha Svätého, nech
Ťa dnes ráno príjmu. Udeľ to, drahý Bože, lebo to prosíme v Mene
Tvojho milovaného Syna, Ježiša, Ktorý pred tisíc deväťsto rokmi sa
narodil v maštali, ktorý vytrpel tridsaťtri rokov neskôr na Golgote za
naše hriechy, ktorý o niekoľko dní potom vystúpil na výsosť, o štyridsať
dní neskôr. On bol prijatý do slávy a potom o desať dní, znovu prišiel v
moci Svätého Ducha a teraz žije v cirkvi. A zakrátko s tou istou mocou,
ktorá Ho vzkriesila, Svätý Duch v cirkvi ju vezme preč. Ó, Bože, príď.
Prídeš? A zachráň cirkev. Lebo to prosíme v Jeho Mene.      
127 Zatiaľ čo máte sklonené svoje hlavy, budeme spievať, „On volá
dnes.“ Ak je tu niekto bez Krista, bez Boha, bez nádeje, či prídeš teraz?

On volá dnes.

On volá dnes,

Ježiš volá,

On nežne volá dnes. 

Ježiš nežne volá dnes.

On volá dnes

Či si bez Boha, bez nádeje, bez Krista? Či si uvedomuješ, že nemáš
život plný Boha, a tak prídeš? 

… ďaleko preč?

On volá, On volá dnes,

On volá dnes.

Ježiš, nežne volá dnes,
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Príchod Syna Božieho sa približuje. To je pravda. A jedine tí,
ktorí sú nabití Duchom Svätým, ktorí majú v sebe žijúci nesmrteľný
Život Ducha Svätého, to je ten druh, ktorý bude odtiaľto potiahnutý s
takou istotou, ako neviem čo.

Vo dňoch Noeho bola ešte jedna vec ohľadom tej archy. Archy,
ktorá sa vznášala na vrchu vôd, ona tiahla moc odtiaľto zhora, tam bolo
na vrchu svetlo, že tá sláva Božia svietila z neba dolu na nich.
119 A poviem ti dnes, priateľu, počuj moje slovo. Existuje
poťahujúca moc, nie z cirkvi, nie od pastora, ale zo slávy, tento krst
Ducha Svätého, ktorý sa pohybuje dolu, v tom kanáli života, aby
potiahol cirkev. Čo je to? Moc Božia, prístup do Jeho života, Zoe. 

„Tieto veci, ktoré Ja činím, aj vy budete činiť, väčšie ako tieto
budete činiť.“ On bol prenasledovaný, vysmiaty, robili si z Neho žarty a
zomrel a išiel do hrobu. Ale On bol pravdivý, On mal v sebe Ducha
Božieho a Boh Ho vzkriesil. Tak, ak my ideme tak isto, tak my tiež tak
vyjdeme. Ó, haleluja. Milujem Ho.
121 Môže te ma poču ť? [Zhromaždenie hovorí, „Amen.“ –
pozn.prekl.] Milujete Ho? Milujete Ho z celého svojho srdca? Nie je On
nádherný? Ó.

Oko videlo, ucho počulo, 

čo je zaznamenané v Božom Slove;

Či nie je On nádherný, nádherný...

Skloňme svoje hlavy. 
122 Nebeský Otče, ó, Ježišu, ja sa teším na tú veľkú hodinu. Vidím,
že to prichádza. Vidím, že nikde nie je žiadna iná nádej. Vidím, ako sa
ten vek pohybuje. Vidím tie veľké červené svetlá komunizmu, ako sa
vylievajú na zem. Vidím formálne cirkvi, ako zaujímajú svoje postoje
proti Tvojej cirkvi snažiac sa ich odsúdiť a povedať, „Božské
uzdravovanie je nesprávne. To je banda fanatizmu.“ Zákon v našom
vlastnom Bielom Dome, aby to zakázali...

Ó, ale, Bože, jedného dňa, ako som tam sedel a videl tých
svätých ľudí, celých osvietených mocou Božou, a dívajúc sa na ich
tváre, vidiac slávu Božiu, že oni mohli byť ako tie Hebrejské deti v tej
ohnivej peci. „My sa nikdy neskloníme. Nie. Náš Boh je schopný nás
vyslobodiť. Ty prídeš rýchlo, Pane Ježišu.“

Ja vidím, ako nastáva tá hodina, kedy, „Forma pobožnosti, ktorú
ľudia majú, ale zapierajú jej moc, od takých sa odvráť.“ Ako si Ty
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42 No, v týchto dňoch bolo veľké prenasledovanie proti cirkvi. Cisár
Augustus vytvoril veľký plán, že bude vyberať daň od všetkých ľudí. A
to sa udialo iba za jedným účelom, aby sa naplnilo veľké Božie
proroctvo.

Tá jediná vec, ktorú musíš urobiť, keď vidíš niečo v Biblii, čo
znie trochu tajomne a trochu ti to znie poverčivo, len daj Bohu trochu
času. Boh sa neponáhľa. My sme tí, ktorí sa ponáhľame. Len dajme
Bohu trochu času a uvidíte tie staré prorocké kolesá, ozubené kolesá,
ako bežia rovno v súlade s tým obrazom. To sa vyvinie tak, ako pri
vyvolávaní fotografie.    
44 Tak, ako niekto hovoril jedného dňa, on povedal, „Boh, čím On
je?“ Keď On bol tam vtedy dávno, pred miliónmi a miliónmi rokov, a keď
nebolo žiadneho... Práve tak, ako tento vesmír tu. A On sa potom
zhromaždil do toho Logos, a potom prišiel z toho Logos dolu do Krista.
Vidíte, to je len Boh, ktorý prichádza takto dolu na zem, a potom sa
vracia naspäť znovu k Bohu. Nevidíte, čo mám na mysli? To sa
jednoducho odvíja, prichádza to dolu z vesmíru z večnosti. Krúti sa to.
Odvíja sa to spolu, prichádza to dolu do toho Logos, a to Logos dolu do
človeka, a potom sa to vracia rovno späť za jedným účelom, aby to
vykúpilo človeka, ktorý upadol.  

Tak to je to, kvôli čomu On prišiel, aby bol Vykupiteľom. A pred
tým, ako Boh mohol byť Vykupiteľom, On musel byť podľa zákona
príbuzným Vykupiteľom. On musel byť s nami príbuzný.
46 A Boh na počiatku učinil Svojho prvého človeka. On ho učinil z
ducha. A duch je tá neviditeľná časť človeka, ktorú nevidíte. Tak Boh
učinil človeka na Svoj Vlastný obraz. Počúvate ma? [Zhromaždenie
hovorí, „Amen.“ – pozn.prekl.] V poriadku. Boh učinil človeka na Svoj
Vlastný obraz. „A Boh je Duch.“ Hovorí Biblia. A ten prvý človek, ktorý
bol učinený, mal vládu nad všetkým stvorením, práve tak, ako má dnes
Svätý Duch vládu nad cirkvou. On viedol stvorenie. Viedol zvieratá.

Ale nebolo žiadneho človeka, ktorý by obrábal zem, tak Boh
učinil človeka z prachu zeme. A ten človek, On mu mohol dať ruky, ako
má opica, mohol mu dať nohy, ako má medveď. Čokoľvek urobil, On to
len spojil dohromady a učinil človeka. Ale tento človek, On do neho
vložil tohoto nesmrteľného ducha, ktorý nikdy nezomiera, a potom sa
on stal viac ako nejakým divým zvieraťom. Stal sa človekom.
48 Potom tento človek tu, to je to, čo si myslím, o čom sa hádajú
ateisti a niektorí z nich, ktorí povstávajú. Ale prišla hodina, kedy Boh
vylial Svoje svetlo, a to je hodina tu, kedy Boh koná veci. To je pravda.
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A tak teraz, keď sa oni hádajú, „No, jeho nohy vyzerajú ako medvedie a
jeho ruky ako opica, a tak ďalej.“ Potom sa snažia povedať, kde bol
jeho pôvod. To s tým nemá nič spoločné.    

Toto je telo z mäsa, v ktorom my len žijeme, to je tak ako dom.
To sa vracia späť do prachu zeme. Ale ten duch je nesmrteľný, On
pochádza od Boha. To je obraz Boží. Boh je Duch. 

Ten človek stratil svoj pôvod v záhrade Eden. Jeho vzťah,
obecenstvo s Bohom bolo odseknuté tam, kvôli hriechu a nevere.
Nevere v čo? Božie Slovo. Raz bol namaľovaný obraz Eve a povedal
jej, o koľko to bude jasnejšie, ak by len zrušila Slovo Božie, „Pozri sa
sem a pouvažuj.“ To nemôžte. Boh... Existuje rozdiel medzi
uvažovaním a Božím Slovom. Božie Slovo je pravdivé, uvažovanie
falošné. Nemôžete nič porozumieť uvažovaním. To je pravda. Naša
myseľ nie je (Vidíte?), nie je dostatočne dobrá a nikdy nebude, aby
pojala Božiu večnú múdrosť. A preto, nemôžete nad tým uvažovať, vy
tomu len musíte veriť. 
52 A tak, bol tam namaľovaný obraz, skrze nášho prvého otca a
matku, a oni upadli. A to zlomilo vzťah s Bohom a oni boli vyhnaní zo
záhrady Eden. Od tej chvíle začal Boh kričať, dolu po tej záhrade, a
vyhľadával svoje stratené dieťa.

A potom ten jediný spôsob, ako ho mohol kedy Boh vykúpiť,
bol, že by učinil... že by prišiel dolu a vykúpil Ho sám, nie v niekom
inom, nie poslať niekoho druhého. On nemohol poslať anjela, to by
nebolo správne. Ale jediný spôsob, ako mohol Boh vykúpiť človeka,
bolo prísť dolu a aby ho Sám vykúpil.
54 Ak by tu niekto zhrešil, a povedzme ja by som bol sudcom tejto
skupiny ľudí a mal by som nad vami sudcovskú právomoc a, ak ja... Ak
by niekto zhrešil a ja by som povedal, „No, brat Graham, ja chcem, aby
si ty zaplatil tú cenu.“ To by nebolo spravodlivé. Ak by som povedal,
aby môj vlastný chlapec zaplatil tú cenu, to by stále nebolo... stále by to
nebolo spravodlivé. Jediný spôsob, ako by som mohol byť
spravodlivým, by bolo, že by som sám zaujal jeho miesto. A čo? Ja by
som bol ten, ktorý by zniesol ten súd, a potom, ak ja chcem vykúpiť
toho človeka, ja musím sám zaujať jeho miesto. Počúvate ma ešte?
[Zhromaždenie hovorí, „Amen.“ – pozn.prekl.]
55 Tak pozrite, chcem, aby ste si niečo všimli. Potom, keď je toto
tak, ten jediný spôsob, ako mohol kedy Boh vykúpiť tohoto človeka,
bolo prísť dolu a zaujať jeho miesto. A to bol zákon daný skrze Mojžiša,
zákon vykúpenia, že to muselo byť skrze príbuzného vykupiteľa, ten
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Ducha Svätého. Ó, či Ho nemilujete? Ó, počujte dnes Jeho hlas, ako
volá.

Pohnite Ho blízko k svojej hrudi a povedzte, ó, blízko k svojej
hrudi a povedzte, „Teraz, Pane Ježišu, bol som trochu ľahostajným. Ale
v tento vianočný deň si uvedomujem, kým teraz Si. Raz som Ťa uctieval
ako malé nemluvňa v maštali. Videl som Ťa tam ako maličkú osobu,
ktorá bola pred tisíc deväťsto rokmi, a pomyslel som si, 'Ó, ak by som
len mohol isť do Jeruzalema.'“ 
112 Dnes si oni vybavujú povolenia a všetko možné, aby tam mohli
ísť ku tej kolíske, na to miesto, kde sa On narodil, do tej istej maštale.
Ale, priatelia, to nie je tam, kde sa On narodil, to je rovno tu, kde sa On
narodil. Boh Ho priviedol dolu do každého z nás a Jeho živá Bytosť žije
v nás. Ó, Stvoriteľ, tá vec, ktorá stvorila svet, Ten, ktorý stvoril nebesia,
stvoril zem, stvoril človeka, je rovno v každom jednotlivcovi, ktorý má
dnes krst Duchom Svätým. To je tá vec. To je to tajomstvo. A On je
Duch Svätý, On je vo vás. On je nádej slávy.
113 A pozrite sem v Starom Zákone, ako som sa na to mnohokrát
odvolával, keď bola uzavretá zmluva, ona bola roztrhnutá nad mŕtvym
telom zvieraťa. A tie dve zmluvy museli prísť spolu, tie zmluvy museli
lícovať spolu, jedna s druhou.

A dnes Boh uzavrel zmluvu, nie, pretože ty si bol dobrý, nie,
pretože si sa pripojil do cirkvi, nie, pretože si bol dobrým členom
spoločnosti. Môžeš byť natoľko dobrý, môžeš žiť čistý život, môžeš
chodiť do cirkvi každý deň, môžeš obetovať každý deň, môžeš rozdeliť
svoje peniaze, môžeš sa vzdať všetkých hriechov sveta a všetkého a
žiť tak verne a pravdivo, ako len môžeš, a pritom minieš nebesia tak
ďaleko, ako je východ od západu. To je pravda. To nie je skrze dobrotu,
že sme spasení, to je skrze Jeho milosrdenstvo, že sme privedení, že
Boh chcel učiniť synov a dcéry. Dobrota ich nikdy neučinila. Učinil ich
Duch Boží. Ak by to tak nebolo, nebol by musel poslať Svätého Ducha.

Ako by mohol byť Duch Svätý kompletný, ak by... Alebo, ako by
tá zmluva bola kompletná, Ježiš povedal, „Ja idem preč, ale Ja znovu
prídem a budem s vami, dokonca vo vás. Modlite sa k Otcovi a On vám
dá Ducha Svätého. On s vami zostane navždy.“
116 A ľudia si zapisujú svoje mená do cirkevných kníh, snažia sa
obrátiť na Vianoce novú stranu. Snažia sa tam ísť do cirkvi a len trochu
prispieť na tú maštaľ. Keď ťa Duch Svätý tlačí tam, kde... a Slovo Božie.
A oni tak slepo chodia okolo toho a hovoria, „No, to je skupina
fanatikov.“ Práve tak, ako to bolo vo dňoch Noeho, tak je to teraz. 
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Pamätajte, priatelia, môže sa to zdať divné. Svet nikdy,
náboženstvo Krista nebolo nikdy populárne, vždy bolo nepopulárne,
cesty Božie, pretože diabol je kniežaťom moci povetria. On má všetku
tú vládu. Podľa Biblie je každá vláda riadená diablom. Diabol povedal,
že ju má. To je pravda. A On riadi všetky vlády.
102 A potom Biblia hovorí, „Radujte sa, vy všetci svätí Anjeli a vy
svätí na zemi, lebo kráľovstvá tohto sveta sa stali kráľovstvami nášho
Boha a Jeho Krista a On bude panovať.“ Satan vzal Ježiša na vrch hory
a ukázal Mu všetky kráľovstvá sveta a povedal, „Všetky tieto sú moje a
ja Ti ich dám.“ 

A Ježiš povedal, „Odíď odo mňa, Satan.“ To je pravda. On sa
nestaral...

On povedal, „Ak by bolo Moje Kráľovstvo z tohoto sveta, mohol
by som zavolať mnohé legióny Anjelov, ale Moje Kráľovstvo nie je z
tohoto sveta, ale Moje Kráľovstvo je v nebi.“ A On povedal, „Kráľovstvo
Božie bude vo vás.“ Tak preto legióny a moci, za ktorými stoja svätí
Anjeli (Haleluja), sú vo vás, ktorí ste boli narodení do Božstva Krista,
skrze Krst Duchom Svätým. Tak veru. 
107 Kým si dnes ráno? Kto je Ježiš Kristus? On je v tebe natoľko,
koľko Mu dovolíš. On sa tlačí, snaží sa dostať do teba, snaží sa dnes
do teba pohnúť. A ty povstávaš a divíš sa a hľadíš a pozeráš sa a
trochu odstupuješ. Nerob to. Pohni sa rovno vpred do Kráľovstva
Božieho. Tá hodina je tu. Haleluja.

Ó, ako Ho milujem. On prichádza v jednom z týchto dní. Chcem
Ho vidieť. Vy nie? Ja Ho chcem vidieť. Verím, že Ho uvidíme. Či vy nie?
On je tu teraz. Jeho moc sa hýbe.

Čo spôsobuje, že ľudia kričia a plačú, a tak ďalej, čo sa deje?
To je Duch Svätý, ktorý sa v nich pohybuje. Ak by si len mohli uvedomiť
a objať Ho, objať Ducha Svätého, veriť Mu, privinúť Ho k svojej hrudi. Ži
správne, nerob nič, čo by Jemu prekážalo. Povedz, „Ó, Pane Ježišu,
chcem Ťa. Chcem, aby si stál pri mne. Budem stáť pri Tebe, Otče.“ A
ako to robíš, On sa len tlačí, aby sa do teba dostal. On tam chce ísť. On
si ťa po celý čas nahovára.  
110 Tak teraz, priatelia, ja viem, že toto je pravda. Ja viem, že ľudia
si neuvedomujú, kým sú. Každá osoba tu môže žiť ponad hriech, môže
žiť bez hriechu, žiť v Bohu; budete robiť chyby, ale Krv Kristova ti
odpustí. „Otče, odpusť im, lebo oni nevedia, čo činia.“ Je to pravda? Tá
istá moc Kristova, ktorá bola zavesená na kríži Golgoty, Ten istý Boh,
ktorý Ho vzkriesil na deň vzkriesenia, je teraz v tebe, vo vás, ktorí máte
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človek musel byť najprv hodný a ten človek musel byť hodný tej ceny, a
ten človek potom musel urobiť verejné svedectvo a vykúpiť ten stratený
majetok niekoho, ktorý upadol. A teda, Boh bol hodný. On prišiel dolu,
pred nejakými tisíc deväťsto rokmi, vo forme dieťaťa narodeného v
krmníku, zatieneného Duchom Svätým, nie narodením skrze sexuálnu
túžbu. On bol Bohom. Bola v Ňom Božia Krv.
56 Dieťa má vždy krv svojho otca, nikdy svojej matky. Všetci to
vieme. Bez... Učil som to tu predtým, tu i tam. A viete, že dieťa v sebe
nemá ani štipku matkinej krvi, ani trochu. Nie, v ničom. To je vždy krv
muža.  

Sliepka môže vyliahnuť vajce, ale ak nie je plodné, z toho sa nič
nevyliahne. Nezáleží na tom, aké pekné je to vajce a ako dobre ho ona
zohrieva, to bude stále neplodné. To bude ležať rovno tam a zhnije to
(To je pravda). Jedine, že bol ten samec s tou samicou, a ten zárodok
života pochádza od samca.
58 Preto, keď Mária nepoznajúc muža, ona bola s tou mužskou
časťou s Bohom, Ten všemohúci Jehova, a On ju zatienil, a Boh je
Stvoriteľ, ktorý stvoril Krvnú bunku v lone Márie nepoznajúc vôbec
žiadneho muža. A to priviedlo práve tú stvoriteľskú Krv Božiu, aby nás
vykúpila z nášho života, ktorí sme sem prišli narodení skrze sexuálnu
túžbu. A potom bola tá Krv vytiahnutá z Imanuelových žíl na kríži
Golgoty a dnes má tú istú spasiteľnú, vykupujúcu, svätú moc, ktorú
mala v ten deň, kedy bola urobenú tá transfúzia na Golgote. Veríte
tomu? [Zhromaždenie hovorí, „Amen.“ – pozn.prekl.] Amen. Tak, to je
pravda. My sme vykúpení skrze Krv Božiu. Biblia hovorí, že sme kúpení
Krvou a vykúpení Bohom, Božou vlastnou Krvou.
60 Ako to bola Božia Krv? Boh nemá žiadnu Krv. Ako to mohlo
byť? Pretože to bola Božia tvorčia Krv, ktorú On stvoril, aby nás vykúpil,
a prišiel a žil v tom istom tele, ktoré stvoril. Preto On nemohol... Boh
musel trpieť pokušenie. On nemohol trpieť pokušenie. On musel
vznášať všetky druhy pokušenia, byť pokúšaný diablom v bohatstve a
moci, panovaniach, a tak ďalej. On to musel všetko znášať. A aby to
urobil, On nemohol byť ako Boh v Duchu, On musel byť Bohom v tele.

No, dnes ráno hovorím o Božstve Krista, aby ste tak poznali,
kým je Ten, ktorého dnes uctievame: Nie dieťa v maštali, ani nie Santa
Klaus, ale my uctievame Všemohúceho Boha, v Božstve Jeho Syna.  
62 A všimnite si potom, tá Krv prišla dolu a bola... a to bol Kristus
Ježiš. A Sám Boh vychádzal z Ducha a išiel do Krista Ježiša. A potom
Biblia hovorí, „Boh bol v Kristovi mieriac so Sebou svet.“ Je to pravda?
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Sám Boh, Jehova, žil v Kristovi a bol učinený príbuzným s nami,
pretože sa narodil v ľudskom tele, v akom sme my. Je to pravda? Krvné
bunky boli vyvinuté Bohom, a tie bunky tela boli vyvinuté v lone Márie, a
to priviedlo to Dieťa. A Boh zostúpil dole a žil v ľudskom tele a bol
pokúšaný v každom spôsobe práve tak, ako my. Veríte tomu? V
poriadku.

Tak, keď to potom učinil, On slobodne dal Svoju Krv. On to
nemusel urobiť. On urobil obeť. On nemohol ísť rovno hore do slávy.
On nemohol byť len premenený, ako bol na hore premenenia, a ísť do
neba a nikdy za nás nezomrieť. Ale aby bol ochotný zomrieť za nás, On
dal slobodne Svoju Krv na Golgote. To je pravda. A On si vybral... On
bol človekom smútku, oboznámený so zármutkom, a On vydal verejné
svedectvo. 
64 V Knihe Rut je veľmi krásny obraz toho, ako Boáz, typ Krista,
ako Rut išla do cudzej krajiny, ako odpadla a išla do zeme a priviedla
naspäť svoju... Mám na mysli Naomi, a priviedla naspäť Rut. A keď sa
Rut vrátila, ona bola vonku v krajine Moába. A keď sa vrátila, bola
Moábitka a bola absolútne obrazom pohanskej Nevesty, cirkvi.

A keď išla, aby opustila Naomi, Naomi jej povedala, pobozkala
ju a povedala jej, aby sa vrátila ku svojim ľuďom. Ona povedala,
„Pôjdem s tebou ku tvojim ľuďom. Nech je tvoj ľud mojím ľudom, a nech
je tvoj príbytok mojím príbytkom, nech je tvoj Boh mojím Bohom a nič
okrem smrti nás nerozdelí. Kde ty zomrieš, ja zomriem. Kde budeš ty
pochovaná, ja budem pochovaná.“
66 Tak tu je obraz pohanskej Nevesty, ako prichádza do Krista.
Pretože raz sme boli nepriateľmi, preč od Boha, jedine Židia boli tí, ktorí
boli spasení. Ale my súc mŕtvi v Kristovi berieme na seba Abrahámovo
Semeno a sme dedičmi podľa zasľúbenia a Kristus dostal pohanskú
Nevestu. To je presne pravda. 

Tak, aby ju vykúpil, Boáz, aby Boáz vykúpil stratené vlastníctvo
Naomi; to bol odpadnutý stav Izraela... Potom musel Moáb vyjsť von, a
keď to urobil... Vlastne Boáz, a keď vyšiel, on musel hodiť svoju
topánku pred bránami, pred staršími, aby vydal verejné svedectvo, že
vykúpil tú stratenú ženu a jej majetok. A keď to urobil, potom to tiež
vykúpil späť, on tam dostal svoju nevestu, ženu, ktorú hľadal. On musel
najprv vykúpiť tú ženu, aby dostal tú nevestu. Nevidíte to?

A to je to isté, ako to urobil Kristus. On vydal verejné svedectvo
pri bránach Jeruzalema, keď bol bitý, udretý, strápený, a bol vedený na
Golgotu, na ten kopec, a polial ten kopec Svojou Vlastnou Krvou, ako
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ten skutočný základ Vianoc. A človek berie Krisa Kringle namiesto
skutočných Vianoc. To je pravda. „Nebolo pre Neho miesta v hostinci.“ 

Je to celé predstavené, ak by sme mali čas. Viem, že je už
neskoro a opozdieva sa.
96 Ale pozrite, priatelia, prišla hodina a je teraz, kedy sa tá veľká
Božia dráma pred nami rozprestiera. Syn Boží, ktorý bol v kolíske, je
teraz v srdci. On je Božstvom Boha. On je Bohom Stvoriteľom. On
povedal, všetko... „On bol na svete a svet bol učinený skrze Neho a
svet Ho nepoznal.“

A dnes, to je to, čo sa dnes deje s cirkvou. Nádej slávy, krst
Duchom Svätým prišiel do ľudských sŕdc a oni nerozpoznávajú, čo to
je. Oni si myslia, že je to nejaké malé pripojenie sa k cirkvi alebo niečo
také.
98 Ale to je Boh Stvoriteľ, žijúci v tebe a dávajúci ti všetku moc a ty
máš vlastníctvo všetkého, čo má On. Tak, to je v tebe, aby si sa stránil
zla, aby si činil dobré a aby si sa vyhol zlu a bežal za spravodlivosťou a
aby si sa odvrátil od pokušenia. Všetka zlosť, nenávisť, rozbroje, závisť
a podobne, vyjdi z toho von, pretože to Ho zoberie z tvojho srdca, ak
Ho príjmeš, objím Ho a miluj Ho a drž Ho vo svojom srdci a miluj Ho.
Poviem vám, keď je cirkev spolu s takým druhom moci, tak ona má moc
zviazať nebesia, uzdraviť chorých, otvoriť oči slepým (Haleluja), aby
nemí hovorili a hluchí budú počuť a chromí budú chodiť a slepí uvidia.
Prečo? To rozpoznáva moc Všemohúceho Boha v tvojom srdci. Tam
On je, Božstvo. Milujete ho? [Zhromaždenie hovorí, „Amen.“–
pozn.prekl.] Niet divu, že básnik povedal:

Nádherná milosť, ako sladko to znie,

ktorá spasila takého úbožiaka, ako som ja.

Raz som bol stratený, ale teraz som nájdený,

bol som slepý, ale teraz vidím.
100 Drahý brat, sestra, ak nemáš dnes ráno krst Duchom Svätým,
bež do Božieho Kráľovstva tak rýchlo, ako len môžeš. Čas pečatenia
prebieha. Nepriateľ prichádza ako povodeň. On pozdvihuje proti tomu
štandardu. Tá dráma je predstavená. Cirkev ide Domov s takou istotou
ako čokoľvek. Rozumiete? Nemáš už viac času na čakanie, priateľu.
Nemáš všetok čas na čakanie. Radšej by si mal prísť teraz. Radšej by
si to mal urobiť dnes (To je pravda). Zatiaľ čo dnes je dneškom. Urob to
teraz.   
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večnosti a oplakávajúci budú chodiť po uliciach, kým sa nepretrhne
strieborný povraz a vedierce nad prameňom.“ Ó, pre milosrdenstvo, môj
priateľu...  
88 Ale prorok tiež povedal, „Bude Svetlo v čase večera.“ To je
pravda. Cestu do Slávy istotne nájdete. To je pravda. Prišlo večerné
svetlo. Cirkev teraz, ktorá bola raz oblečená v tom malom prežití
maštale, cez ktoré sme prešli, prišla teraz do miesta, kedy si ľudia
uvedomujú, že Božstvo a Všemohúci Boh žije v ľudskej bytosti.
89 O, brat, sestra. Dovoľ mi prehovoriť k tebe v Mene Ježiša. Čo,
stále ma počujete? [Zhromaždenie hovorí, „Amen.“ – pozn.prekl.] Ó,
dovoľte mi niečo vám povedať.

Prichádza čas, kedy sú mužovia a ženy takmer rovnakí.
Obliekajú sa tak podobne, až neviete rozlíšiť jedno od druhého. To je
pravda. Všetky veci, ktoré Biblia hovorí, že sa stanú, sú tu. To je
pravda. Viete, že je to pravda. Je to pravda? [Zhromaždenie hovorí,
„Amen.“– pozn.prekl.] Je to pravda? [„Amen.“– pozn.prekl.] Je to
pravda. Správajú sa podobne. Vyzerajú podobne. Rozprávajú podobne.
Hovoria podobne. Biblia hovorí, že to tak bude. On povedal, „V
posledných dňoch prídu nebezpečné časy. Ľudia budú milujúci sami
seba viac, ako milujúci Boha. Budú zradní, falošní, falošne obviňujúci.“
Je to tu? To je pravda.  
91 Ó, sláva Bohu. Ale cítim, ako sa niečo prelamuje cez moju
dušu. Ó, keď sa tam pozriem... „Ako bolo vo dňoch Noeho, tak bude pri
príchode Syna človeka.“ Noe mal v tom dni niekoľko verných. Boh má
dnes niekoľko verných. Prichádza hodina, kedy sa táto veľká dráma
predstavuje. Mužovia a ženy, ak Duch Svätý prebýva vo vás, ten
Kristus, ktorý sa narodil pred tisíc deväťsto rokmi, prišiel k ľudstvu. On
vôbec nezostal v kolíske.

A dnes, tá pamiatka Jeho narodenia, čo oni robia? Zoženú si
nejaký stromček, otešú ho, urobia z toho vianočný stromček pre deti.
Ale myslia si... To je v poriadku. Ja proti tomu nebojujem, ale tá vec
toho je to, že oni naložia na vianočný stromček viac, ako robia pre
Krista. 
94 Kris Kringle je po celej krajine. Čím on bol? Nemecký katolícky
svätý pred rokmi, jeden starý muž, ktorý išiel a robil dobré. A dnes sa to
takmer stalo uctievaným. Je to pravda. Je to v poriadku povedať malým
deťom alebo čokoľvek chcete urobiť, čo sa mňa týka. Ale tá vec toho je,
že je to tak ľahké padnúť na tú druhú stranu tej brázdy a vystrčiť Krista,
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verejné svedectvo, že vykúpil všetko upadnuté vlastníctvo tam späť od
začiatku, a On vykúpil Svoj ľud od kliatby hriechu a od pazúrov pekla.   
69 A vediac, že ona bude v tých posledných dňoch potrebovať
niečo viac, ako to, čo má teraz, On povedal, „Ja vás nezanechám bez
útechy. Budem sa modliť Otcovi a On vám dá iného Tešiteľa, ktorým je
Duch Svätý. On s vami zostane navždy. Ešte malú chvíľu a svet Ma
viacej neuvidí, ale Ja idem do neba a zabezpečím túto vec, a Ja sa
vrátim späť a budem s vami, dokonca vo vás, až do konca veku. “ To je
to, o čom hovorím. Ak ma počujete, povedzte, „Amen.“ [Zhromaždenie
hovorí, „Amen.“ – pozn.prekl.] To je pravda. To je to, o čom teraz
hovorím, o Ňom, ako prichádza znovu vo Svojej moci.
70 Veky prechádzali, „Ó, kto On je?“ Ó, toto ráno oni rozmýšľajú o
nejakom malom objekte uctievania, nejakej malej maštali tam, niečom
malom... A ja nerozmýšľam o tom. Ja rozmýšľam o Kristovi, o nádeji,
sláve v našich srdciach dnes ráno skrze Ducha Svätého. To je pravda. 

Ó, odsúdení svetom... Boh vždy prichádzal na svet, a keď
prišiel, svet Ho nenávidel. „Ako bolo vo dňoch Noeho, tak to bude pri
príchode Syna Božieho.“ My sme v tom dni, priatelia.
73 A všimnite si teraz, „Ešte chvíľu a svet Ma viacej neuvidí, ale vy
Ma uvidíte, lebo ja budem s vami, dokonca vo vás, až do skonania
sveta.“ To je pravda. Tu sa teraz nachádza. A v tých dňoch, ako sa ten
Jeho veľký obraz vždy odvíjal a bol tou istou vecou, ktorá sa stala, ktorú
my teraz vidíme. Tá veľká dráma je odohrávaná a my sme teraz
pripravení vidieť tie veľké veci, ktoré sa majú stať.

Cirkev bola vyvedená z kolísky. To je pravda. Letniční to tam
dolu pred pár rokmi kolísali, zatiaľ čo ľudia na nich hádzali kamene, a
robili si žarty a vysmievali sa im, ale ona teraz dorástla do zrelosti. To je
presne pravda. Tá hodina je tu. Haleluja. To je pravda. To je to, o čo sa
zaujímam, aby som videl, ako sa teraz Božia cirkev schádza spolu. Boli
sme porážaní tu a porážaní tam, ale tá hodina teraz prichádza, kedy
Boh rozprestiera svoju zásteru okolo nás všetkých, aby nás potiahol do
vnútra, zatiaľ čo je nepriateľ pri bráne. Haleluja. Tak veru.

On teraz stojí za svojimi ľuďmi. Daniel povedal, „Tie veľké veci
tých posledných dní, keď sa tieto veci stanú, ó, potom tí ľudia urobia
veľké hrdinstvo. Tí ľudia viery to urobia v tom dni.“ 
75 A tá hodina teraz prišla, kedy je predstavená tá veľká dráma
Božieho obrazu, pozdného dažďa. Joel povedal, „Stane sa v
posledných dňoch, že vylejem Svojho Ducha na každé telo a vaši
synovia a vaše dcéry budú prorokovať. Na svojich sluhov a slúžky
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vylejem Svojho Ducha. Ukážem im znamenia hore na nebi a znamenia
dolu na zemi, stĺpy ohňa a kúdoly dymu. Stane sa predtým, ako príde
ten veľký a strašný deň Pánov, že ktokoľvek, kto bude vzývať Meno
Pánovo, bude spasený.“

Ježiš tam povedal, „Tie veci, ktoré ja robím, aj vy budete robiť a
väčšie ako to, pretože Ja idem k Svojmu Otcovi.“ Haleluja. Haleluja. Tu
je to, čo to tam povedalo... A to Slovo tam, On povedal, „Ak zostanete
vo Mne a Moje Slovo zostane vo vás, proste si, čo len chcete, a bude
vám to dané.“
77 Pred pár rokmi, ľudia tu naokolo povedali, „Vy, ľudia tam v tej
modlitebni, vy ste náboženskí fanatici. Vy ste všetko toto a tamto a iné,
ste blázni.“

Ale, ó, my sme sa postavili na tú Skalu, ktorá je pravdivá s
krstom Ducha Svätého, a teraz sa moc Všemohúceho Boha vylieva a
cirkev vystupuje. Haleluja... Chcem len všade zatriasť celou tou vecou.
Brat, to je už teraz v chode. Prebieha to. To je pravda.
79 Jeho Božstvo, kým On je? Niektorí z nich si myslia, že On je
malým nemluvňaťom. On je Ten, ktorý sa postavil na to neviditeľné
pódium, ó, a vystrel Svoje ruky a prehovoril a povedal, „Nech je svetlo,“
a bolo svetlo. To bol Ježiš Kristus. „Lebo On bol na svete a svet bol
učinený skrze Neho a svet Ho nespoznal.“ On tým bol a On je
Božstvom Boha. Pozrite, čo tam On urobil. Hovoríte o tom zázračnom,
hovoríte o vykrikovaní? Keď On vykonal tie zázračné veci a učinil tie
veci, ktoré sú teraz, z vecí, ktoré neboli, On prehovoril a bolo tak.
80 A tá istá moc, ten istý Kristus... Haleluja. Nech tí fundamentalisti
a tí ľudia, ktorí zapierajú moc Božiu, povedia, že je to nesprávne, ale tá
istá moc, ktorá vypovedala svet do existencie, je v tých ľuďoch, ktorí
majú Ducha Svätého. To je pravda. Mužovia a ženy, je čas, aby sme
zistili, kým sme. Diabol sa to snažil pred vami skrývať, povedať vám, že
ste nejakou spodinou. Nie ste. Ste synovia a dcéry Božie. Božstvo nie
je v nebi, ono je vo vás. Haleluja.

Viem, že si myslíte, že som blázon, ale dovoľ mi povedať ti
niečo, brat. Keď si uvedomíte, že Všemohúci Boh žije vo vás, Ten
nesmrteľný život, „Môj život, dávam vám Zoe, Život Boží, ktorý je v
ľudskej bytosti.“
81 On sa tam postavil. On je Stvoriteľom všetkých vecí. On učinil
život, žaby a všetky tieto kačky a kurence, zvieratá, stvoril všetko. „A nič
nebolo učinené, čo by nebolo učinené skrze Neho.“ Skrze Koho? Krista,
Božstvo. „Za dní Egypta on priviedol dolu pliagy a všetko.“ Kto? Kristus.
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„On zastavil tlamy levom. Utíšil násilie ohňa. Oni unikli ostňu meča.
Vzkriesil mŕtvych z hrobu.“ Kto? Kristus. Ó, čo by to bolo? Kto je to?
Kristus, Božstvo.
82 A, brat, sestra, to Božstvo je v tebe. „Malú chvíľu a svet Ma
viacej neuvidí, ale vy Ma uvidíte, lebo Ja budem s vami, dokonca vo
vás do konca veku.“ Kristus v maštali? Nie. Kristus v tebe. Haleluja.
Neuctievame Krista v maštali, ale Krista vo vás, Ducha Svätého, nádej
Života (Haleluja), a Stvoriteľa Boha Samého prebývajúceho v ľudskej
bytosti. „Ešte sa neukázalo, čím budeme, ale my Ho uvidíme takého,
aký On je.“ Pretože budeme učinení ako On... Nebolo pre Neho miesta.
83 Ľudia naokolo hovoria, že sú z Krista a že ich cirkev, do ktorej
chodia, je z Krista, a čo sa stalo včera večer? Otvorili si svoje vianočné
darčeky. Pozrime sa na ocka. Pod vianočným stromčekom má, mnohí z
nich tam včera večer mali kartón piva; pre Ježiša nebolo miesta. Všetko
je pre pivo. Mamy si otvorili darček; krabička kariet. Žiadne mesto pre
Krista. Karty. To je pravda. Namiesto malej Biblie alebo niečoho pre
deti, je to malá knižka G-man alebo niečo podobné. Žiadne miesto pre
Ježiša. Namiesto toho, aby išli do cirkvi, idú na predstavenie, tance,
všetko možné a nazývajú sa kresťanmi.  

Brat, keď Božstvo Boha skrze Ducha Svätého prichádza do
ľudského srdca, to vykorení všetko, čo Kristus nestvoril. Viete, že je to
pravda.
85 Ó, Kristus, nádeja slávy vo vás, nie v kolíske, v tebe. To bolo
jeden čas. Boh bol tam na počiatku, keď prišiel ku Mojžišovi, On prišiel
k deťom Izraela, On prišiel do kolísky. Ale oni Ho teraz uctievajú ako
niečo predhistorické, pričom Kristus je vo vás. On je tu dnes. Syn Boží
sa pohybuje. Jeho veľká cirkev sa pohybuje.
86 Dnes v cirkvi majú svoje rozdávanie polievky, rozdávanie
koláčov, dívajú sa, kto sa dokáže najlepšie obliecť, idú do cirkvi pre
nejakú pompéznosť, slávu, že kto má najlepšiu cirkev, najlepšie
sedadlá, kto dokáže zahrať toto, kto môže urobiť toto, a niet žiadneho
miesta. Zakaždým majú niečo iné pomimo modlitby. Už sa viac
nedokážu modliť. Majú na práci niečo iné, nevedia sa už viac modliť. Už
jednoducho nedokážu slúžiť Bohu, ako zvykli. „Nebolo pre Neho miesta
v hostinci.“ A toto je v čase konca, priatelia. „Nenašli žiadneho miesta
pre Neho v hostinci.“ Samozrejme, viem, čo znamená hostinec, ale ja
sa odvolávam na tento hostinec.

Ale v Biblii bolo povedané, „V ten deň, keď bude kvitnúť
mandľový strom, túžby ľudí zlyhajú, pretože ide do domu svojej


